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Veřejné projednání rekonstrukce skautské klubovny 

Místo a datum konání: zasedací místnost ÚMČ Praha 21 dne 23. 6. 2014 od 17 do 19 hodin 

Pořádal: Odbor majetku a investic ÚMČ Praha 21 (OMI) 

Přítomni za ÚMČ Praha 21: 

RNDr. Pavel Roušar, starosta MČ Praha 21 

Ing. Josef Roušal, vedoucí OMI 

Ing. Tomáš Gross, referent OMI 

Bc. Iva Hájková, vedoucí odboru školství, kultury, místní Agendy 21 

Ing. Miloš Mergl, radní MČ Praha 21 

 

Přítomno: 36 lidí 

 

Cílem veřejného projednání bylo seznámit přítomné s projektem a harmonogramem 

rekonstrukce skautské klubovny. Téma skautské klubovny vyplynulo i z veřejného fóra 

pořádaného 23. 4. 2014. Po sečtení všech hlasů, kterými se občané vyjádřili pro řešení 

rekonstrukce skautské klubovny na veřejném fóru a v následné anketě, je toto na 2. místě 

s celkovým počtem 337 hlasů (na 1. místě je nedostatečná dopravně technická infrastruktura). 

 

Zápis: 

V úvodní prezentaci informoval vedoucí OMI o postupu prací z důvodu rekonstrukce 

skautské klubovny na Rohožníku, o finančních možnostech MČ, o přípravě projektu. 

Předběžný harmonogram: 

Dokončení projektové dokumentace     31. 8. 2014  

Získání stavebního povolení      30. 10. 2014 

Bourací práce       11 / 2014 

Výstavba nové části klubovny    04 – 08 / 2015 

 

Starosta MČ vysvětlil finanční možnosti MČ a uvedl, že požadovanou dotaci Magistrát hl. 

města Prahy městské části neposkytl. MČ obdržela dotaci na rekonstrukci školní kuchyně 

v základní škole a je nutno v budoucnu investovat do přístavby základní školy. Přesto je 

možno v tomto roce vyčlenit 1 mil. Kč na rekonstrukci skautské klubovny. Do rozpočtu MČ 

na rok 2015 budou navrženy další finanční prostředky. 

Skauti uvedli, že v nejbližší době dodají starostovi MČ písemné vyjádření z jejich ústředí o 

možné finanční podpoře ve výši cca 3 mil. během 2 – 3 let s podmínkou doložení dlouhodobé 

nájemní smlouvy na 30 let a více. Navrhli odkoupení pozemku pod budovou a finanční 

spoluúčast. 

Starosta MČ z důvodu ukončení platnosti nájemní smlouvy v listopadu 2014 (smlouva na 20 

let bezplatného užívání objektu) sdělil, že Rada MČ Praha 21 projedná v září 2014 uzavření 
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nového smluvního vztahu (pozn. specifikace smlouvy bude s vedením skautů upřesněna na 

jednání u starosty MČ dne 1. 7. 2014).  

Skauti se dotazovali na průběh zpracování projektu a navrhli úpravu v propojení jednotlivých 

místností se zrušením navrhované chodby. Zástupci OMI vysvětlili průběh zpracování 

projektové dokumentace. Z důvodu omezených finančních prostředků na rekonstrukci bude 

projekt zpracován ve variantě se zachováním sociálního zařízení, zbouráním skladové budovy 

za pomoci místního Sboru dobrovolných hasičů a rekonstrukci užitné budovy o třech 

místnostech. 

Na závěr byl domluven další postup: 

 1. 7. 2014 schůzka s vedením skautů ohledně nového smluvního vztahu. 

 Nejdéle v září projednání nové smlouvy v Radě MČ Praha 21. 

 Na základě podkladů z ústředí skautů bude domluveno vzájemné financování 

rekonstrukce. 

 Na rok 2015 bude opět dána na MHMP žádost o finance. 

 OMI navrhne finance do rozpočtu 2015. 

 

Zapsala: Iva Hájková 

 

              

 

 


